

Date: 7 March 2023
To/ Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai, United Arab Emirates

التاريخ: 7 مارس 2023
السيد / حامد أحمد علي المحترم،
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي، الإمارات العربية المتحدة

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

**Subject: Disclosure of the
results of Salik Company PJSC
Board of Directors Meeting**

**الموضوع: الإفصاح عن نتائج اجتماع مجلس
إدارة شركة سالك (ش.م.ع)**

Kindly note that the Board of Directors of Salik Company PJSC held a meeting on Monday 6 March 2023 at 3:30 pm, with the presence of six out of its seven members (86%) and discussed and approved:

يرجى العلم بأن مجلس إدارة شركة سالك ش.م.ع قد انعقد بحضور ستة من أعضاء المجلس السبعة (86%) يوم الإثنين الموافق 6 مارس 2023 في تمام الساعة 3:30 ظهراً، وتم مناقشة واعتماد:

1. The audited financial statements for the financial year ended 31 December 2022.
2. The integrated annual report for 2022, including the Corporate Governance and Sustainability reports.
3. The General Assembly agenda, and to call for a shareholders meeting on a date and time to be agreed with the Securities and Commodities Authority.

1. البيانات المالية المدققة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2022.
2. التقرير السنوي المتكامل لعام 2022، متضمن تقرير الحوكمة والاستدامة.
3. جدول أعمال الجمعية العمومية السنوية ودعوة مساهمي الشركة للاجتماع، وذلك في تاريخ وتوقيت يتم الاتفاق عليه مع السادة هيئة الأوراق المالية والسلع.

Salik Company P.J.S.C
RTA HQ, Umm Ramool,
Marrakech St., Block C, Floor 1,
Dubai - United Arab Emirates.

شركة سالك ش.م.ع
المبنى الرئيسي لهيئة الطرق والمواصلات،
أم رمول، شارع مراكس، بلوك C، الطابق الأول،
دبي - الإمارات العربية المتحدة.

+971 4 290 5334
corporate@salik.ae
salik.ae

4. To recommend to the General Assembly of the Shareholders to distribute cash dividends of AED 491,407,500 (6.5521 fils per share) which represents 100% of the distributable net profit of the second half of the fiscal year ended 31 December 2022 after setting aside the statutory reserve.

4. إصدار توصية يتضمن مقترح للجمعية العمومية للمساهمين بتوزيع أرباح نقدية بقيمة 491,407,500 درهم إماراتي بواقع 6.5521 فلس عن كل سهم، والتي تمثل 100% من صافي الأرباح القابل للتوزيع عن النصف الثاني من السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2022 بعد حجز الاحتياطي القانوني.

5. Normal business activities.

5. بعض الأمور الاعتيادية.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،



إبراهيم سلطان الحداد

الرئيس التنفيذي

Ibrahim Sultan Al Haddad

Chief Executive Officer